Present Continuous [Εξακολουθητικός Ενεστώτας ή Ενεστώτας Διαρκείας]
[Χρησιμοποιείται κυρίως για να εκφράσει κάτι που γίνεται αυτή τη στιγμή]
Be + present participle (ρήμα με κατάληξη –ing)
	Affirmative

	Negative
	Interrogative

	I am working

You are working

He is working

She is working

It is working

We are working

You are working

They are working
	I am not working

You are not working

He is not working

She is not working

It is not working

We are not working

You are not working

They are not working
	Am I working?

Are you working?

Is he working?

Is she working?

Is it working?

Are we working?

Are you working?

Are they working?


Contractions (σύντομα)
	Affirmative

	Negative
	Interrogative

	I’m working

You’re working

He’s working

She’s working

It’s working

We’re working

You’re working

They’re working
	I’m not working

You’re not working

He’s not working

She’s not working

It’s not working

We’re not working

You’re not working

They’re not working
	No contractions here.
(δεν υπάρχει)


Ορθογραφία!

Όταν ένα ρήμα τελειώνει σε ένα μοναδικό e, αυτό το e φεύγει πριν την κατάληξη ing:

Argue ( arguing      hate ( hating      love ( loving

εκτός από τα ρήματα που τελειώνουν σε ee:

agree ( agreeing     see ( seeing

Όταν ένα μονοσύλλαβο ρήμα  έχει ένα φωνήεν και τελειώνει με ένα σύμφωνο, το σύμφωνο αυτό διπλασιάζεται πριν την κατάληξη ing:

Hit ( hitting    run ( running    stop ( stopping

Δισύλλαβα ή πολυσύλλαβα ρήματα των οποίων η τελευταία συλλαβή περιέχει μόνο ένα φωνήεν και τελειώνει με ένα σύμφωνο, διπλασιάζουν αυτό το σύμφωνο εάν το ρήμα τονίζεται στην τελευταία συλλαβή:

Admit (admitting    begin ( beginning     prefer ( preferring

όμως:
budget ( budgeting,   enter ( entering

Όταν το ρήμα τελειώνει σε l που ακολουθεί ένα μόνο φωνήεν, το l πάντα διπλασιάζεται:

Signal ( signalling    travel ( travelling

Η κατάληξη ing προστίθεται σε ρήμα που τελειώνει σε y χωρίς να επηρεάζει την ορθογραφία του ρήματος:

Carry ( carrying    enjoy ( enjoying    hurry ( hurrying

